
Rapportering kvartal 1-2019 Nærradio Korsør

Nyt fra Ældresagen.
Programmet handler om arrangementer og info for ældre i Korsør

Interview med Billedkunstner Susanne Thea i forbindelse med en udstilling i 
Kongegården.
I anledning af Forening Nordens 100 års jubilæum har fire nordiske kunstnere, Mats Lindh 
Sverige, Petter Solberg Norge, Teija Letho Finland og Susanne Thea Danmark, fundet 
sammen om at skildre hvert deres oplevelse af det “Imaginary Landscape”. 
Udstillingen har startskud på Kongegården, Algade, Korsør den 5. januar kl 14. Hvorefter 
udstillingen vises i Häsleholm, Sverige i marts og i Paimio, Finland i september 2019. 
Interview produceret af Stefan og Josephine 

Litle Happy
Direktør Jonas Ktrigslund besøgte radioen og fortalte om den fremadstormende 
virksomhed i Korsør

Stop Spild Lokalt
Interview med Benjamin Erichsen om det frivillige arbejde med Stop Spild Lokalt

Casablancas Nye Revy
Interview med Ruth Avlund Petersen om den nye revy som kunne ses i Korsør Kulturhus

Villa Fjordhøj i Skælskør
Interview med Lis Møller Frederiksen som fortalte om det dejlige sted i Skælskør med spa 
og kursusophold.

Livet med hårde stoffer
Interview med Benjamin Christensen fra Korsør om livet med hårde stoffer og det at blive 
stoffri og starte livet på ny.

Coding Pirates
Peter Bøgely som er stifter af Coding Pirates fortalte om deres aktiviteter i Kulturhuset.

Kandis 
Forsanger i Kandis Johnny Hansen besøgte radioen og fortalte om deres nye cd, og om 
den kommende optrædenj i Korsør.

Kulturen i Slagelse Kommune
Anders Nielsen fortalte om beslutninger taget i udvalget.



Træning og kost
Sebastian Hansen fra Korsør Amatørbokseklub gæstede radioen og fortalte om træning 
og kost.

Livet som skuespiller
Interview med Uld Pilgaard om livet som skuespiller.

Bankoforeningen i Skovparken.
Repræsentanter for bankoforeningen besøgte radioen og fortalte om deres aktiviteter.

Latin Party
Repræsentant for Lodskroen i Bisserup fortalte om det store Latin Party Arrangement.

Mediekursus for unge
Rosaline Kefi fortalte om mediekursus for unge i Slagelse og Korsør 

Trafiksikkerhed i Skælskør
Kim Fini Larsen fortalte om trafik sikkerhedsmæssige udfordringer i Skælskør og 
løsningsforslag på disse.

Picnickoncerter i fare
Henny fra Picnic pigerne fortalte om det manglende tilskud fra kommunen og hvad det kan 
betyde for de fremtidige koncerter.

Busmuseet i Skælskør
Interview med Ole fra Busmuseet om deres busser og aktiviteter på museet.

Koncert i Kulturhuset
Gruppen Any Color optrådte i Kulturhuset og gæstede radioen inden koncerten og fortalte 
hvad der ventede gæsterne.

Hospice i Korsør
Et hospice er på vej i Korsør og initiativtagere var til interview på radioen og gav et status, 
og fortalte om de videre tiltag.

Bromarked 2019
Jørgen Andersen var i studiet og fortalte om det kommende Bromarked.

80 er fest i Korsør
Rene Andersen fra R2Event fortalte om den store 80 er fest der kommer til Korsør på 
Storebælt Camping.

Mænds mødested.
Interview med repræsentanter fra Mænds mødested i Korsør om hvad det er og hvilke 
aktiviteter de har.



Cirkusland
Patrick Berdino var i studiet og fortalte om hvad man kan opleve i Cirkusland i vinterferien.

Koncert i Kulturhuset
Gruppen Bad Fuel optrådte i Kulturhuset, men gæstede radioen til et interview om hvad 
der ventede gæsterne.

Korsør Bryghus
Jens Møller var i studiet og fortalte om et evt. kommende bryghus i Korsør, og hvilke 
udfordringer der er i forbindelse med dette.

Stafet for livet i Skælskør.
Initiativtagere var i studiet og fortalte om det store arrangement som finder sted i juni 
måned.

Psykiske sygdomme
Programmet stillede skarpt på tabuer i relation til emnet, og 3 personer som selv har været 
ramt deltog og fortalte om deres oplevelser.

Tæt på Sten Knuth
Sten Knuth var i den varme stol og fortalte om sit liv som ung idrætsmand, politikerlivet og 
familielivet.

Arrangementer i Kulturhuset
Leder af Kulturhuset Kirsten Sloth Larsen var i studiet og fortalte om kommende 
arrangementer.

Politikommisær og hans job
Tidligere politikommisær Kurt G Nielsen fortalte om jobbet som politikommisær.

Fødselsdag på Madam Bagger
Madam bagger havde 25 års fødselsdag og radioen var forbi og fik en snak med Kent.

Maritime Kulturdage
Preben Jensen var i studiet og fortalte om de kommende Maritime Kulturdage og det store 
program.

Korsørs nye varmeværk.
Varmeværket blev indviet og radioen var på pletten og bragte indslag fra begivenheden.

Den Kongelige trio
Anette Borg fra den kongelige trio var i studiet og fortalte om optræden i Kulturhuset.



Sporarbejde mellem Korsør og Ringsted
Interview med DSB Informationschef Tony Bispeskov  omkring de store ændringer der 
kommer til præge togtrafikken de kommende måneder mellem Korsør og Ringsted når 
BaneDanmark skal forny sporene.

Tæt på Lisbeth Dahl
Lisbeth var i studiet og fortalte om sit liv med skuespil og revy.

Fiskehus truet af lukning.
Fiskehuset i Skælskør er truet af lukning efter brand, Nærradioen tog derned til en snak 
om det.

Koncert i det Røde Pakhus
Mathilde Falch optrådte i Det Røde Pakhus i Skælskør og Nærradioen deltog og fik en 
snak med kunstneren

Agersø Beboerforening
Repræsentant for foreningen gæstede studiet og fortalte om aktiviteterne på øen.

Koncert i Kulturhuset
Selandia Bras Band optrådte i Kulturhuset, og de gæstede radioen og fortalte om 
koncerten.

Foreningen Fodslaw
Repræsentant for foreningen var i studiet og fortalte om deres aktiviteter.

Tæt på
Kaare Johannesen var i studiet og fortalte om vikingemuseet i Nykøbing.

Sommeren nærmer sig.
Repræsentanter fra Frisko Is gæstede studiet og fortalte om nye kommende is, og uddelte 
smagsprøver.

Klinik Calendula
Interview om urter og deres arrangerede ture ud i naturen.

Musicalforeningen Storebælt
Interview om den kommende musical med 80 er tema.

Dansktopsanger
Brian Nygaard, musiker fra Slagelse var i studiet og fortalte om at være dansktopsanger

Paraolympiske lege
Camilla og Frederik, deltog i svømning ved de paraolympiske lege og blev modtaget hjem 
til suirprise i Korsør Svømmehal, Nærradioen var med til interview.



Fællesskabsbutik i Skælskør.
Et nyt butiks koncept så dagens lys i Skælskør, ejerne gæstede radioen og fortalte om det.

Stop Spild Lokalt
Benjamin Erichsen var i studiet og fortalte om nye tiltag omkring madspild.

Genoptræningscentret i Korsør
Interview med Anders Nielsen om mulig lukning af genoptræningscentret på Norvangen

Aktiviteter i Gårdhavehusene.
Interview med repræsentant for aktivitetsudvalget om kommende aktiviteter.

Ny bedemand i Korsør
Annette Bøgh er ny bedemand i Korsør Nærradio Korsør interviewede hende.

Hør alle indslagene her: https://naerradiokorsoer.podbean.com/

Kan i øvrigt oplyse at radioens hjemmeside med podcast i første kvartal 2019 har haft 
næsten 19.000 besøgende, hvilket er meget flot.

https://naerradiokorsoer.podbean.com/

